

♥♥♥ Announcements 3-29-2026 ♥♥♥

Annie Armstrong Easter Offering: CBCR will be holding an Easter fundraising event for Annie Armstrong from now until April 5th to support Southern Baptist missionaries in North America. Please support this event by donating directly to the church (check payable to CBCR, memo line “Annie Armstrong”); using the pre-printed Annie Armstrong envelopes on the lobby table; or donating directly through the following website: www.anniearmstrong.com

Easter Weekend Service Schedule:

Good Friday Combined Service April 3, 7:00 pm

Easter Sunrise Combined Service April 5, 7:30 am

Fellowship Breakfast April 5, 8:30 am

Easter Worship Combined Service April 5, 9:30 am
(includes installation of Pastor Wu)

Fellowship Lunch will follow the worship service.

The congregation is invited to stay after the Easter service on 4/5 for a group photo, which will be taken by Brother Tai.

The Red Cross is scheduled to host a blood drive on Saturday, April 25, from 9:00 AM to 2:00 PM at GCBCR. All volunteers are required to register online in advance. For further details, please refer to the poster displayed on the church hallway bulletin boards.



The 2026 digital edition of *A Lamp Unto My Feet*—a joint publication of GCBCR and CBCR has now been released. CBCR has already emailed the digital copy to church members; a limited number of printed copies will be available for those who do not have an email link. Please write your name and contact number on the sign-up sheet located in the church lobby.

CBCR cleanup day on Sat., 4/18, at 8:30am-12:30 pm, if weather permits. Everyone is invited to help tidy up the church inside and outside. Please sign up at the lobby so we may have a head count and plan accordingly. A light breakfast will be provided.

♥♥♥教会消息 3-29-2026 ♥♥♥

教会将从现在到4月5日为安妮庄复活节筹款，以支持在北美的美南浸信会宣教士。请大家支持这活动，将您的捐款付给教会（支票抬头为 CBCR，备注行“安妮庄”），或使用在大堂桌上预印的 Annie Armstrong 信封，或直接在以下网站捐款：www.anniearmstrong.com

以下是教会的受难日和复活节崇拜时间表:

- * 受难日联合崇拜和圣餐 4/3，本周五，晚上 7:00。
- * 朝阳联合崇拜 4/5，下周日，上午 7:30，随后共进早餐。
- * 复活节主日联合崇拜和圣餐 4/5，下周日，上午 9:30。
吴牧师就职典礼，
崇拜结束后有团契午餐。

请会众在4月5日复活节崇拜结束后留步，戴弟兄为大家拍摄教会大合照。

红十字会捐血活动: 红十字会预定於4月25日(周六)上午9点至下午2点在在西區教會 (GCBCR) 舉行愛心獻血活動。所有志願者均需提前在线注册。详情请参阅教会走廊布告栏上的海报。



华恩教会 (GCBCR) 和 华人教会 (CBCR) 联合出版刊物《脚前的灯》2026年电子版现已发行。CBCR 已将电子版用电子邮件发送给教会会友了，数量有限的印刷版将可提供给没有电邮链接的人。请在大厅的表格上写下您的名字和联系号码。

如果天气允许，教会将于4/18周六8:30am-12:30pm举行大扫除。邀请所有人参与帮助整理教会内外。请在大堂登记，以便我们统计人数并安排相应的计划。教会将提供简单的早餐。